
PROTOKÓŁ NR 33 /2020

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się dnia 
13 października 2020 roku.
Posiedzenie komisji trwało od 13 30 do 1500

Na posiedzeniu komisji obecni byli: 
Sławomir Rosa - przewodniczący
Marcinkiewicz Andrzej - członek 
Grzegorz Wójcik - członek

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Dorota Wróbel - Z-ca wójta, p. Agnieszka: Londzin - 
Sekretarz Gminy, p. Patrycja Piotrowska - Kierownik Referatu Zagospodarowania 
Przestrzennego i Zarządzania Mieniem Komunalnym, p. Dorota Banaś - Skarbnik, p. Andrzej 
Siama - Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Sławomir Rosa i poinformował, że 
dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Rozpatrzenie wniosków do komisji;
3. Omówienie projektów uchwał, które będą przedmiotem najbliższej Sesji Rady Gminy 

Dąbrówka:
4. Sprawy bieżące;
5. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Przewodniczący komisji pan Sławomir Rossa dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając 
kworum.

Ad. 2 Rozpatrzenie wniosków do komisji.

Komisja rozpatrzyła następujące podania:
• podanie dot. zabezpieczenia w budżecie gminy na rok 2021 środków pieniężnych na 

budowę drogi Gminnej w miejscowości Guzowatka o numerze ewidencyjnym 242, 
o długości 3000 m.

• podanie dot. zabezpieczenie w budżecie na rok 2021 środków pieniężnych na budowę 
drogi Gminnej w miejscowości Guzowatka o numerze ewidencyjnym 242, o długości 
300 m.



• podanie o zmianę statutu drogi powiatowej w miejscowości Stasiopole.
• wniosek złożony przez mieszkańca Laskowa o zapewnienie dojazdu do działki.
• wniosek złożony przez Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie zabezpieczenia środków 

o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2021 rok na wybudowanie oczyszczalni 
ścieków przy Szkole Podstawowej w Józefowie.

• wniosek złożony przez Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie zabezpieczenia środków 
o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2021 rok wybudowanie dwóch słupów na 
ulicy Klonowej.

• wniosek złożony przez Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie zabezpieczenia środków 
o zabezpieczenie w budżecie Gminy na 2021 rok wybudowanie zatoki autobusowej 
w Józefowie na ulicy Warszawskiej wraz z wymiana wiaty przystankowej.

• wniosek złożony przez Sołtys Józefowa w sprawie zabezpieczenia środków 
w budżecie na 2021 rok dotyczącego opracowania dokumentacji projektowej oraz 
wykonania podziałów nieruchomości do przeprowadzenia inwestycji ulicy Cichej ora 
Spokojnej.

• wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy na 2021 rok środków na wykonanie 
ostatniego etapu chodnika w miejscowości Karpin ul. Mazowiecka.

• wniosek o wybudowanie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w miejscowości 
Małopole na ul. Polnej i Wspólnej.

Stanowisko komisji
Wszystkie złożone wnioski będą ponownie analizowane po osobistym wyjeździe w teren 
oraz przygotowywaniu planu budżetu na 2021 rok.

Ad. 3 Omówienie projektów uchwał, które będą przedmiotem najbliższej Sesji Rady 
Gminy Dąbrówka:

Pani Piotrowska Patrycja przedstawiła komisji następujące projekty uchwał:
1) w sprawie nadania nazw drogom publicznym położonym w miejscowości 

Ludwinów gmina Dąbrówka,

3 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 3 radnych.

2) w sprawie nadania nazw drodze publicznej położonej w miejscowości Czarnów - 
Józefów, gmina Dąbrówka

3 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 3 radnych.

3) w sprawie nadania nazw drogom położonym w miejscowości Ślężany, gmina 
Dąbrówka,

3 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,



przy obecności 3 radnych.

4) w sprawie nadania nazwy drodze serwisowej położonej w miejscowości Trojany - 
Lasków, gmina Dąbrówka.

3 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 3 radnych.

5) w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej przez Gminę Dąbrówka

3 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 3 radnych.

6) w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej przez Gminę Dąbrówka

3 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 3 radnych.

Pani Patrycja Piotrowska przedstawiła również podanie złożone przez właściciela 
nieruchomości w miejscowości Kowalicha dotyczące uaktualnienia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego.

Stanowisko komisji:

Komisja po wyjeździe w teren ponownie przeanalizuje złożone podanie i podejmą decyzję 
o podjęciu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na 2021 rok.

Pan Sławomir Rosa zadał pytanie dotyczące planów miejscowych dotyczącego cmentarza.

Pani Patrycja Piotrowska poinformowała, że będą kontynuowane plany miejscowe Dręszew 
i Guzowatka, które były podjęte uchwałą w 2019 roku.

Ad. 4 Sprawy bieżące

Głos zabrał pan Andrzej Marcinkiewicz odnośnie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wynajem części budynku na okres 10 lat w celu świadczenia usług medycznych.

Na w/w temat komisja toczyła długie dyskusje.

Stanowisko komisji:

Komisja ponownie przeanalizuje w/w uchwałę na posiedzeniu Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.



Ad. 5 Zamknięcie posiedzenia.

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał Przewodniczący 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym pan Sławomir Rosa dziękując 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

1. Sławomir Rosa.............
2. Andrzej Marcinkiewicz
3. Grzegorz Wójcik..........


